



**SHIRE OF CHRISTMAS ISLAND  
PUBLIC NOTICE**

**50/21**

**4 November 2021**

**SOCI Local Planning Scheme No. 2 Mandatory Review  
Invitation to  
COMMUNITY ENGAGEMENT WORKSHOPS**

The SOCI is currently undergoing the mandatory review of its 2016 Town Planning Scheme No. 2 (LPS No.2) as per the requirements of the Planning & Development Act 2005 (WA)(CI) - Planning & Development (Local Planning Schemes) Regulations 2015 in a manner and form prescribed by the Western Australia Planning Commission (WAPC).

Accordingly, the SOCI prepared a Report of Review (available on the Shire Website) sanctioned by the WAPC asserting the LPS No.2 be repealed and a new Scheme be prepared. The first step of such process is the review and update of the Local Planning Strategy that will set out the long-term planning directions for the Shire through the identification of the planning issues affecting Christmas Island and providing the rationale for appropriate planning directions and targeted actions.

To facilitate that work the SOCI has advertised and subsequently adopted in August 2020 a new set of Strategic Directions (also available on the Shire Website) to ultimately ensure that the major issues the Island is currently experiencing and or is expected to face in the short, medium and long term are taken into account.

The SOCI is now inviting residents and small businesses owners and or operators to a suite of Community Engagement Workshops to examine town planning issues and opportunities that are specifically affecting them individually or collectively as follow:

<b>Precincts</b>	<b>Date</b>	<b>Time</b>	<b>Location</b>
Kampong – Smith Point	17/11/2021	19:30	Malay Club
Settlement – Gaze Road	18/11/2021	19:00	Shire Training Room
Poon Saan	22/11/2021	19:00	Poon Saan Community Hall
Silver City	23/11/2021	19:00	Poon Saan Community Hall
Drumsite	25/11/2021	19:00	Poon Saan Community Hall

All workshops will be facilitated by the SOCI appointed Town Planner Hervé Calmy and attended by relevant SOCI's officers and representatives of the Shire Council.

David Price  
**Chief Executive Officer**



圣诞岛郡  
公告

50/21

2021年11月4日

社会保险局地方规划方案第2号强制审查  
邀请  
社区参与讲习班

根据《2005年规划与发展法》(WA) (CI) -2015年规划与发展(地方规划方案)条例》的要求, 社会保险局目前正在以西澳大利亚规划委员会(WAPC)规定的方式和形式对其2016年第2号城市规划方案(LPS第2号)进行强制性审查。

因此, 社会保险局编制了一份审查报告(您可在Shire网站上查阅), 该报告经WAPC批准, 主张废除第2号有限合伙人, 并制定一项新计划。这一过程的第一步是审查和更新当地规划战略, 该战略将通过确定影响圣诞岛的规划问题, 为适当的规划方向和有针对性的行动提供理由, 为夏尔制定长期规划方向。

为了促进这项工作, 社会保险局已发布广告, 并随后于2020年8月通过了一套新的战略方向(也可在Shire网站上获得), 以最终确保考虑到该岛目前正在经历或预计将在短期、中期和长期面临的主要问题。

SOCI现邀请居民、小企业主和/或运营商参加一系列社区参与研讨会, 研究具体影响他们个人或集体的城市规划问题和机会, 如下所示:

选区	日期	时间	地方
Kampong – Smith Point	17/11/2021	19:30	马来俱乐部
Settlement – Gaze Road	18/11/2021	19:00	Shire训练室
Poon Saan	22/11/2021	19:00	半山社区会堂
Silver City	23/11/2021	19:00	半山社区会堂
Drumsite	25/11/2021	19:00	半山社区会堂

所有研讨会将由SOCI任命的城市规划师 Hervé Calmy主持, 并由SOCI的相关官员和郡议会代表参加。

David Price  
首席执行官



**SHIRE PULAU KRISMAS  
NOTIS AWAM**

**50/21**

**4 November 2021**

**Tempatan SOCI No. 2 Review Mandatori  
Jemputan ke  
WORKSHOP PENGLIBATAN MASYARAKAT**

SOCI kini sedang menjalani review mandatori Skim Perancang Bandar 2016 No. 2 (LPS No.2) mengikut keperluan Akta Perancangan & Pembangunan 2005 (WA)(CI) - Peraturan Perancangan & Pembangunan (Skim Perancangan Tempatan) 2015 dengan cara dan bentuk yang ditetapkan oleh Planning Commission Western Australia (WAPC).

Sehubungan itu, SOCI menyediakan Laporan Review (tersedia di Website Shire) yang dibenarkan oleh WAPC yang menegaskan LPS No.2 akan dimansuhkan dan Skim baharu disediakan. Langkah pertama proses tersebut ialah review dan update Strategi Perancangan Tempatan yang akan menetapkan hala tuju perancangan jangka panjang untuk Shire melalui pengenalan isu perancangan yang mempengaruhi Pulau Krismas dan menyediakan rasional untuk arahan perancangan yang sesuai dan tindakan yang disasarkan.

Untuk memudahkan kerja itu, SOCI telah mengiklankan dan kemudiannya mengadopsikan pada Ogos 2020 satu set Hala Tuju Strategik baharu (juga boleh didapati di Website Shire) untuk memastikan bahawa isu utama yang sedang dialami oleh Pulau ini dan atau dijangka akan dihadapi dalam masa yang singkat, jangka sederhana dan panjang diambil kira.

SOCI kini menjemput penduduk-penduduk dan pemilik bisnis kecil dan atau pengendali ke rangkaian Workshop Penglibatan Masyarakat untuk meneliti isu dan peluang perancangan bandar yang secara khusus memberi kesan kepada mereka secara individu atau kolektif seperti berikut:

<b>Presint</b>	<b>Tarikh</b>	<b>Waktu</b>	<b>Tempat</b>
Kampong – Smith Point	17/11/2021	19:30	Malay Club
Settlement – Gaze Road	18/11/2021	19:00	Shire Training Room
Poon Saan	22/11/2021	19:00	Poon Saan Community Hall
Silver City	23/11/2021	19:00	Poon Saan Community Hall
Drumsite	25/11/2021	19:00	Poon Saan Community Hall

Semua workshop-workshop akan difasilitasi oleh Perancang Bandar yang dilantik oleh SOCI Hervé Calmy dan dihadiri oleh pegawai SOCI dan wakil Majlis Shire yang berkaitan.

David Price  
**Ketua Pegawai Eksekutif**